



Judy Ouyang 欧阳秋玉
Mandarin Education Program Manager
Participate Learning

欧阳秋玉：现就职于位于北卡教堂山的 Participate Learning公司，是中文沉浸式项目负责人，负责协助北卡州内六间公立小学和四间公立中学的中文沉浸式项目发展以及教师培训和管理。拥有俄亥俄州内Toledo大学的教育硕士学位，北卡Elon大学的AIG证书，北卡公立小学教育K-6 执照和K-12 中文执照，曾在北卡的公立小学任教12年，负责幼儿园以及三到五年级于中文沉浸式教学项目。近五年多次在NCLC 全美中文大会和北卡外语协会年会FLANC上积极发表研究报告。今年3月，她参加了在犹他州举行的第八届国际沉浸和双语教育会议，并发表研究报告。4月，她和北卡大学绿堡分校UNC-Greensboro的何晔教授以及在Raleigh的Stough 思腾小学的张晗暄老师一起在美国中文教师协会总部 CLTA-USA年会发表研究报告，并一起荣获美国中文教师协会总部的“2021-22 BLCUP Award for K-12 Professional Development”奖项。

Judy Ouyang: currently works as Mandarin Program Manager at Participate Learning in Chapel Hill and supports the Mandarin immersion programs and teachers at 6 public elementary schools and 4 public middle schools in North Carolina. She received the Master's Degree in Education from the University of Toledo in Ohio and AIG Gifted Certificate from Elon University in North Carolina. She has K-6 NC Elementary Education Teaching License and K-12 NC Chinese Teacher License and has taught multiple grade levels, kindergarten, 3rd to 5th grade for 12 years at a Mandarin immersion public elementary school in North Carolina. In the past five years, she has presented the sessions several times at National Chinese Language Conference (NCLC) and Foreign Language Association of North Carolina (FLANC) Annual Conference. In March this year, she presented a session at the 8th International Conference on Immersion and Dual Language Education in Utah State. In April, she presented at The Chinese Language Teachers Association, USA (CLTA-USA) with Dr. Ye He, Professor from The University of North Carolina-Greensboro and Ms. Hanxuan Zhang, teacher from Stough Magnet Elementary School in Raleigh. Three of them also received the "2021-22 BLCUP Award for K-12 Professional Development" from CLTA-USA.